

Validity :  
Validity: 01 May 2025 - 31 Dec 2025

Code :  
FTG8D6NCTUXIN090425KG

Dujiangyan, Huang Long, Leshan



**JIUZHAIYOU SCENIC AREA**



**MANHUA VILLA**

**INCLUDE GLASS BRIDGE**



**HIGHLIGHTS:**

**纯玩**  
**全程无购物**  
No Shopping

- ❖ **UPGRADE VIP COACH**
- ❖ **UNLIMITED FOOD EXPERIENCE AT SICHUAN CUISINE MUSEUM**
- ❖ **HUANG LONG SCENIC AREA**
- ❖ **HIGHSPEED TRAIN EXPERIENCE**
- ❖ **MANHUA VILLA (INCLUDE GLASS BRIDGE)**
- ❖ **NO SHOPPING STOP**



**DUJIANGYAN BLUE TEARS**

**LESHAN BUDDHA**

**5\* GRAND REZEN RESORT HOTEL JIUZHAIYOU OR SIMILAR**

**DAY 1 Penang – Chengdu (MOB)**

➢ Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Chengdu**.  
**\*\*Overnight on board**

**DAY 2 Chengdu - Emeishan (B/L/D)**

➢ **Huanglongxi Ancient Town**-is an ancient town with a long history and rich cultural heritage. The history can be traced back to the Three Kingdoms period more than 1,700 years ago.  
➢ **Baoguo Temple**-a Buddhist temple with a long history, one of the famous cultural sites in Chengdu. Baoguo Temple was built in the Tang Dynasty and has a history of more than a thousand years.  
**\*\*Overnight at Emeishan**  
**\*\*Free hotel hot spring bath**

**DAY 3 Emeishan - Leshan - Dujiangyan (B/L/D)**

➢ **Leshan Giant Buddha (boat ride)**-The Leshan Giant Buddha was built in the first year of Kaiyuan in the Tang Dynasty (713), initiated by Master Hai Tong, and took 90 years to complete. The Buddha is 71 meters high and is the largest stone-carved Maitreya Buddha statue in the world.  
➢ **Guanxian Ancient City** - many traditional buildings and historical sites are preserved  
➢ **Sichuan Cuisine Museum** - a museum dedicated to displaying and promoting Sichuan cuisine culture  
➢ **Check in at the Internet celebrity Panda Square**  
➢ **Nanqiao night view**. Nanqiao is a magnificent corridor-style ancient bridge between Nanjie and Fuxing Street.  
➢ **Dujiangyan Blue Tears** - is a large-scale night tourist attraction with water as the theme  
**\*\*Overnight at Dujiangyan**

**DAY 4 Dujiang Yan - JiuZhaiGou (B/L/D)**

➢ **Baishi Qiang Village** - Li County, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture, Sichuan Province, is a well-preserved traditional Qiang village, famous for its unique Qiang culture and architectural style.  
➢ **Songpan Ancient City (excluding enter city wall)** - Songpan Ancient City has a history of thousands of years and is a place where the cultures of many ethnic groups such as Tibetans, Qiangs, and Han peoples blend.  
**\*\*Overnight at Jiuzhaigou**

**DAY 5 JiuZhaiGou (B/L/D)**

➢ **Jiuzhaigou Scenic Area (including public bus)** is a true interpretation of Jiuzhaigou's scenery. 108 lakes with springs, waterfalls, rivers and beaches form a colorful jade basin. Green sea, overlapping waterfalls, colorful forests, snowy peaks, Tibetan feelings and blue ice are known as the "six wonders".  
**\*\*Overnight at Jiuzhaigou**

**DAY 6 Jiuzhaigou - Huanglong /Songpan - Chengdu (B/L/D)**

➢ **Huanglong Scenic Area** - There are a large number of natural calcified pools, waterfalls, hot springs and forest landscapes in Huanglong Valley.  
➢ **Take high speed train back to Chengdu**  
➢ **Chengdu Internet Celebrity Night Market**  
**\*\*Overnight at Chengdu**

**DAY 7 Chengdu (B/L/D)**

➢ **Panda Base (including electric car)** - It is the world's largest giant panda breeding and protection institution.  
➢ **Manhua Villa (include glass bridge)** - Manhua Villa has planted millions of flowers, including tulips, roses, lavender, sunflowers, etc., forming a spectacular sea of flowers.  
➢ **Kuanzhai Alley** - Chengdu's famous historical and cultural district, located in Qingyang District, Chengdu  
**\*\*Overnight at Chengdu**

**DAY 8 Chengdu - Penang (B/L)**

➢ **Jinli Ancient Street** - Elegant architectural style, retaining the characteristics of traditional Sichuan dwellings from the Ming and Qing Dynasties  
➢ **Chunxi Road Pedestrian Street** - One of the most prosperous commercial streets in Chengdu, located in Jinjiang District, Chengdu, known as the "No. 1 Street in the Southwest". **Chengdu Taikoo Li**  
➢ **Transfer to airport for flight back Penang.**  
**\*\*Home sweet home.**



**Tour Fare / Departure Date / Flight**  
**\*\*Exclude Tour Leader Tipping**  
**\*\*May Recommend Local Product on the Bus**

**Optional: Tibetan and Qiang dance show + Sichuan opera face-changing show + night view covered bridge RMB 450 /pax**

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

Validity :

Validity: 01 May 2025 - 31 Dec 2025

Code :

FTG8D6NCTUXIN090425KG

## 都江堰 乐山 黄龙



**行程特点:**

- ❖ VIP 3排座巴士
- ❖ 川菜博物馆+无限量美食体验
- ❖ 黄龙风景区
- ❖ 黄龙/松潘到成都高铁体验
- ❖ 漫花山庄 (含玻璃桥)
- ❖ 全程无购物站

**纯玩**  
全程无购物  
No Shopping

**DAY 1 槟城 - 成都 (机上用餐)**

> 集合于槟城国际机场搭乘客机飞往成都。  
**\*\*夜宿于机上**

**DAY 2 成都 - 峨眉山 (早午晚餐)**

> 黄龙溪古镇-是一座有着悠久历史和丰富文化底蕴的古镇。历史可以追溯到1700多年前的三国时期，曾是古蜀国的军事重镇。  
> 报国寺-历史悠久的佛教寺庙，成都的著名文化遗址之一。报国寺始建于唐代，至今已有一千多年的历史。  
**\*\*夜宿于峨眉山**  
**\*\*赠送酒店温泉浴**

**DAY 3 峨眉山 - 乐山- 都江堰 (早午晚餐)**

> 乐山大佛(含游船)乐山大佛始建于唐代开元元年(713年)，由海通禅师发起修建，历时90年完成。是世界上最大的石刻弥勒佛坐像。  
> 灌县古城 - 保留了许多传统的建筑和历史遗迹  
> 川菜博物馆 - 一座专门展示和推广川菜文化的博物馆  
> 网红熊猫广场打卡  
> 南桥观看夜景，南桥是南街与复兴街之间的一座雄伟壮丽的廊式古桥。  
> 都江堰蓝眼泪，位于我国四川省成都市都江堰市，是一座以水为主题的大型夜间旅游景观。  
**\*\*夜宿于都江堰**

**DAY 4 都江堰 - 九寨沟 (早午晚餐)**

> 白石羌寨-四川省阿坝藏族羌族自治州理县，是一个保存完好的羌族传统村落，以其独特的羌族文化和建筑风格而闻名。  
> 松潘古城 (不含上城墙)-松潘古城有着几千年的历史，是藏族、羌族、汉族等多民族文化交融的地方。  
**\*\*夜宿于九寨沟**

**DAY 5 九寨沟 (早午晚餐)**

> 九寨沟风景区 (含公共环保车)  
**\*\*九寨沟风景区 - “九寨归来不看水”，是对九寨沟景色真实的诠释。泉、瀑、河、滩 108 个海子，构成一个个五彩斑斓的瑶池玉盆。翠海、叠瀑、彩林、雪峰、藏情、蓝冰，被称为“六绝”。**  
**\*\*夜宿于九寨沟**

**DAY 6 九寨沟 - 黄龙/松潘 成都 (早午晚餐)**

> 黄龙风景区 (不含缆车和接驳车)-黄龙沟内有大量天然的钙化池、瀑布、温泉和森林景观。  
> 乘坐高铁返回成都  
> 成都网红夜市  
**\*\*夜宿于成都**

**DAY 7 成都 (早午晚餐)**

> 熊猫基地 (含电瓶车) - 是全球最大的大熊猫繁育和保护机构。  
> 漫花山庄 (含玻璃桥)-漫花山庄种植了数百万株花卉，包括郁金香、玫瑰、薰衣草、向日葵等，形成壮观的花海。  
> 宽窄巷子-成都著名的历史文化街区，位于成都市青羊区。  
**\*\*夜宿于成都**

**DAY 8 成都 - 槟城 (早午餐)**

> 锦里古街-建筑风格典雅，保留了明清时期的川西传统民居特色  
> 春熙路步行街 -成都最繁华的商业街区之一，位于成都市锦江区，被誉为“西南第一街”。  
> 成都太古里  
> 送往机场返回槟城。  
**\*\*温暖的家**



价钱 / 出发日期 / 航空公司  
**\*\*不包含领队小费**  
**\*\*车上会有车购**

推荐自费:藏羌歌舞秀+川剧变脸秀+廊桥夜景 RMB450/人

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引  
起的行程变动或而外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班  
情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。